
Årsberetning fra håndboldudvalget for sæsonen 2023/24 
 

Vi har haft et godt, men roligt år i håndboldudvalget med seks medlemmer. Vi forventer dog at 2-3 

medlemmer træder ud af udvalget og skal erstattes af nye. De smækker dog ikke med døren og står da også 

klar til at give en hånd med i ny og næ. Vi har 60-70 aktive spillere i år fordelt på tre ungdomshold og to 

seniorhold. 

 

De mindste fra U6-U9 har været blandet for at kunne samle godt 10 spillere. Det samme antal har man haft 

på U11. Det er en sårbar størrelse for et hold. Der har derfor været fokus på at skabe god stemning omkring 

håndbold og vi har arbejdet med de var og fået det bedste ud af det. Vi forventer da også, at alle 

ungdomshold fortsætter i næste sæson og så vil vi arbejde på, at kunne tiltrække lidt flere spillere på de 

hold vi har, i stedet for at forsøge at starte nye hold op. 

 

U10/11 spillerne har været tilmeldt en turnering og været afsted på Hancock Cup i Skive med overnatning 

og masser af kampe. Sportsligt var der ikke så meget at fejre, men det gør ikke noget, for det var en 

fantastisk oplevelse for pigerne og der smil, grin og god stemning hele vejen igennem. På seniorsiden går 

det godt, når vi ser på antal spillere.  

På damesiden er der kommet nogle til fra bl.a. Sparkær, så de er nu omkring de 13-14 spillere og på 

herresiden holder vi også fast i spillerne og forventer +15 aktive spillere i næste sæson. Ser vi på de 

sportslige resultater på seniorholdene, så klarede damerne det ganske fint i serie 2 og landede midt i 

tabellen i foråret. 

 

Herreholdet … Vi glæder os over, at vi ikke tabte alle kampene i foråret. 

 

I efteråret afviklede vi endnu en gang håndboldens dag i samarbejde med skolen og havde en masse børn 

igennem. Det resulterede ikke i mange nye spillere, men det afholder os ikke fra at gøre det igen - men med 

skærpet fokus på de årgange, hvor der er hold. 

 

Tusind tak til de frivillige for deres indsats i løbet af året. 


